
Vážený pane starosto,
děkuji Vám za odpověď, i když s ní v žádném případě nemohu souhlasit. Rád bych touto cestou požádal o
informaci zda má vaše obec interní předpis či nějaké zásady o prodeji obecního majetku, které by definovaly
postup, dle kterého obec bude prodávat za cenu dle znaleckého posudku. V případě, že takovýto předpis máte
prosím o jeho zaslání v plném rozsahu s informací, kdy a kým byl schválen.

S přátelským pozdravem

Ing. Ondřej Hlaváč
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